



دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية للمجموعة للرعاية الطبية (ش.م.ع.ق.)

السادة/ المساهمين الكرام ،،

يتشرف مجلس إدارة المجموعة للرعاية الطبية (ش.م.ع.ق.) بدعوتكم لحضور إجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية للشركة والذي سيعقد بمشيئة الله تعالى إلكترونياً بإستخدام تطبيق زووم Zoom من مقر الشركة وذلك يوم الثلاثاء الموافق 31 مارس 2026م في الساعة 05:00 الخامسة مساءً، وفي حال عدم إكتمال النصاب القانوني لإنعقاد أي من الإجتماعين، فسوف يعقد الإجتماع الثاني (المؤجل) في الموعد البديل وهو يوم الثلاثاء الموافق 7 أبريل 2026م في نفس الزمان وبذات الآلية المذكورة أعلاه (إلكترونياً).

○ جدول أعمال الجمعية العامة العادية:-

- 1- سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة وعن مركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في 2025/12/31م، ومناقشة الخطة المستقبلية، والمصادقة عليهما.
- 2- سماع تقرير مدقق الحسابات عن ميزانية الشركة وعن الحسابات الختامية للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31م، والمصادقة عليهما.
- 3- مناقشة الميزانية العمومية للشركة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31م، والمصادقة عليهما.
- 4- الموافقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 22% من القيمة الإسمية للسهم أي بواقع 0.22 ريال قطري لكل سهم.
- 5- النظر في إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31م، وإعتماد مكافآتهم.
- 6- سماع تقرير مدقق الحسابات عن التزام الشركة بمتطلبات نظام الحوكمة، والمصادقة عليه.
- 7- النظر في تقرير الحوكمة الخاص بالشركة لعام 2025م وإعتماده.
- 8- عرض المناقصة بشأن تعيين مدققي الحسابات للعام المالي 2026م وتحديد أتعابهم.
- 9- الموافقة على توصية مجلس الإدارة بإكمال مبلغ الصندوق الخيري المخصص لعلاج الحالات غير القادرة على تحمل تكاليف العلاج الذي أقرته الجمعية العامة العادية للشركة سابقاً بمبلغ مليون ريال قطري، وذلك بقدر المبلغ الذي نقص من مبلغ الصندوق، وتفويض رئيس مجلس الإدارة صلاحية التصرف في المبلغ.

○ جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية:-

- 1- الموافقة على تعديل بعض مواد النظام الأساسي للشركة بما يتوافق مع نظام حوكمة الشركات المدرجة الصادر بقرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (5) لسنة 2025.
- 2- الموافقة على تعديل المادة (1) من النظام الأساسي للشركة بإضافة إسم الشركة باللغة الإنجليزية (Medicare Group).
- 3- الموافقة على توصية مجلس الإدارة بتعديل المادة (2) من النظام الأساسي للشركة والمتعلقة بأغراض الشركة وذلك بإضافة غرض جديد يتيح للشركة القيام أو المشاركة أو المساهمة في أنشطة البحث الصحي وذلك بعد الحصول على التراخيص اللازمة من الجهات المختصة.

4- تفويض كلاً من رئيس مجلس الإدارة و/أو نائب رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب (مجتمعين أو منفردين) بإتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لتنفيذ قرارات الجمعية العامة غير العادية بما في ذلك إجراء التعديلات اللازمة على النظام الأساسي للشركة بما يتوافق مع قرارات الجمعية العامة غير العادية، وتوقيع أي منهما منفرداً على النظام الأساسي المعدل للشركة أمام الجهات المختصة وإتمام إجراءات شهر التعديلات في الجريدة الرسمية.

○ ملاحظات:

- يعتبر هذا الإعلان بمثابة دعوة قانونية لجميع المساهمين لحضور الاجتماع دون الحاجة إلى إرسال دعوات خاصة بالبريد أو بأي طريقة أخرى.
- لكل مساهم حق حضور اجتماعات الجمعية العامة (العادية وغير العادية)، ويكون له عدد من الأصوات يعادل عدد أسهمه.
- يمثل القصر والمحجور عليهم الناخبون عنهم قانوناً.
- يرجى من المساهمين الحرص على الحضور والمشاركة في اجتماعات الجمعية العامة شخصياً. في حالة تعذر الحضور شخصياً، يمكن للمساهم توكيل من ينوب عنه لحضور الاجتماع بشرط أن يكون الوكيل مساهماً وأن يكون التوكيل خاصاً وثابتاً بالكتابة أو بموجب قسيمة التوكيل المعتمدة من الشركة والتي يمكن الحصول عليها من الموقع الإلكتروني للشركة، ولا يجوز للمساهم توكيل أحد أعضاء مجلس الإدارة في حضور اجتماعات الجمعية العامة نيابة عنه.
- وفي جميع الأحوال، لا يجوز أن يزيد عدد الأسهم التي يحوزها الوكيل بهذه الصفة على (1/5) من رأس مال الشركة أي 14,072,050 سهم (اربعة عشر مليوناً واثنتان وسبعون ألفاً وخمسون سهماً).
- النصاب القانوني لإنعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية هو حضور عدد من المساهمين يمثلون (50%) من رأس مال الشركة على الأقل، وفي حال عدم إكمال النصاب القانوني في الاجتماع الأول فسوف يعقد الاجتماع الثاني بالمساهمين الحاضرين أيضاً كان عدد الأسهم الممثلة فيه.
- النصاب القانوني لإنعقاد اجتماع الجمعية العامة غير العادية هو حضور عدد من المساهمين يمثلون (75%) من رأس مال الشركة على الأقل، وفي حال عدم إكمال النصاب القانوني في الاجتماع الأول يكون الاجتماع الثاني صحيحاً إذا حضره مساهمون يمثلون (50%) من رأس مال الشركة وفي حال عدم إكمال النصاب في الاجتماع الثاني سيؤجل الاجتماع إلى اجتماع ثالث يحدد موعده لاحقاً بعد التنسيق مع إدارة شؤون الشركات بوزارة التجارة والصناعة.
- تصدر قرارات الجمعية العامة بالأغلبية المطلقة للأسهم الممثلة في الاجتماع.
- لكل مساهم حق المشاركة الفعالة في الجمعية العامة والإشتراك في مداواتها وله حق المناقشة وتوجيه الأسئلة فيما يتعلق ببنود جدول الأعمال (بما فيها الأسئلة المتعلقة بالمراجعة السنوية الخارجية للحسابات وإرشادات وتوجيهات حوكمة الشركة) وله الحق في تلقي الأجوبة بالقدر الذي لا يعرض مصلحة الشركة للضرر.
- تكون الأحقية في إستلام الأرباح التي يوصى بها مجلس الإدارة وتقرها الجمعية العامة العادية لمالكي الأسهم الواردة أسمائهم في سجل المساهمين الوارد من شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية (إيداع) عند إغلاق تداول يوم إنعقاد الجمعية العامة العادية التي تصادق على توزيع الأرباح.

▪ يمكن للسادة المساهمين الإطلاع على التعديلات المقترحة على النظام الأساسي للشركة، البيانات المالية السنوية المدققة عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31، تقارير مدقق الحسابات الخارجي، تقرير الحوكمة السنوي للعام 2025 والذي يتضمن أيضاً التعاملات مع الأطراف ذات العلاقة والمعلومات الخاصة بالمناصب التي يتولاها أعضاء مجلس الإدارة وأعضاء الإدارة التنفيذية العليا والوظائف التي يشغلونها، وذلك عن طريق زيارة الموقع الإلكتروني للشركة www.medicare.com.qa

○ إيضاحات حول إجراءات وآلية المشاركة والتصويت في الاجتماع (الالكترونياً):

- تبدأ إجراءات التسجيل قبل ساعة من موعد الاجتماع أي في الساعة 00:04 مساءً.
- على المساهمين - أو من ينوب عنهم - الراغبين في حضور الاجتماع التكرم بإرسال البيانات والمستندات المذكورة أدناه إلى البريد الإلكتروني التالي (goraishs@ahlihospital.com) قبل يوم الاجتماع حتى يتسنى تسجيلهم في الوقت المحدد.
- بالنسبة للأفراد صورة من إثبات الهوية (بطاقة إثبات الشخصية أو جواز السفر ساري المفعول)، رقم الجوال للمساهم، رقم المساهم الصادر عن شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية (ايداع).
- بالنسبة للشركات والأشخاص الاعتبارية كتاب موقع ومختوم بتفويض ممثل عنها لحضور الاجتماع مرفق به المستندات الداعمة. رقم المساهم الصادر عن شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية(ايداع)، نسخة من بطاقة إثبات الشخصية أو جواز السفر ساري المفعول للممثل المفوض بالحضور ورقم جواله.
- وفي حالة التوكيل، يجب توضيح رقم المساهم الخاص بكل من الوكيل والمساهم الموكل، بالإضافة إلى إرفاق صورة من سند الوكالة أو قسيمة التوكيل موقعه من الموكل.
- خلال الساعة التي تسبق موعد الاجتماع سيتم إرسال رابط التسجيل إلى البريد الإلكتروني أو رقم الجوال للمساهمين الذين ابدوا رغبتهم في حضور الاجتماع والذين تلقت الشركة بياناتهم والمستندات والمعلومات المطلوبة المذكورة أعلاه. عقب استلام رابط التسجيل، يتعين على المساهم الضغط على الرابط للتسجيل لحضور الاجتماع. وبعد التحقق من الهوية واستكمال عملية التسجيل، سيتم إرسال رابط آخر للمساهم يُوجه من خلاله إلى غرفة الاجتماع الإلكتروني على تطبيق Zoom للمشاركة في وقائع الاجتماع وفقاً لذلك.
- يمكن للمساهمين الحاضرين الكترونياً مناقشة جدول الأعمال، وتوجيه الأسئلة أثناء الاجتماع إلى مجلس الإدارة والمدقق الخارجي عن طريق إرسال أسئلتهم أو تعليقاتهم في نافذة المحادثة المتاحة على تطبيق Zoom.
- فيما يتعلق بالتصويت على بنود الاجتماع، يتعين على المساهم الذي لديه اعتراض على أحد البنود إبداء اعتراضه عند التصويت على ذلك البند وذلك من خلال الضغط على زر رفع اليد "Raised Hand" المتاح على تطبيق Zoom، ويعتبر عدم الضغط على هذا الزر أثناء التصويت على البند بمثابة مصادقة على البند محل التصويت.

للإستفسار ومزيد من المعلومات يمكن التواصل على الأرقام التالية: 44898453

عبدالله بن ثاني بن عبدالله آل ثاني

رئيس مجلس الإدارة

**Invitation to attend the Ordinary and Extraordinary General
Assembly Meeting of Medicare Group (Q.P.S.C)**

Dear Shareholders,

The Board of Directors of Medicare Group (Q.P.S.C.) is pleased to invite you to attend the Ordinary and Extraordinary General Assembly meetings of the company which will be held electronically using Zoom application from the company headquarters on Tuesday, March 31, 2026, at 05:00 PM. In the event the legal quorum is not met for either meeting, the second (postponed) meeting to be held on the alternative date, which is Tuesday, April 7, 2026, at the same time and with the same mechanism mentioned above (electronically).

o **Agenda of the Ordinary General Assembly Meeting:**

- 1- Hearing the Board of Director's Report on the Company's activity and its financial position over the fiscal year ended on 31st of December 2025 and discussing the future plan of the company; and approving them.
- 2- Discussing the External Auditor's report on the Company's balance sheet and on the closing accounts for the fiscal year ended on 31st of December 2025; and approving them.
- 3- Discussing the Company's balance sheet, profit and loss accounts for the fiscal year ended on 31st of December 2025; and approving them.
- 4- Endorsing Board of Directors' recommendation to distribute cash dividends of 22 % of the nominal value of the share (i.e. QR 0.22 per share).
- 5- Considering discharging the liability of the members of the board of Directors for the fiscal year ended on 31st of December 2025; and endorsing their remuneration.
- 6- Hearing the external auditor's report on the company's compliance with the Governance Code requirements and approving it.
- 7- Considering the Company's Governance Report for the year 2025; and approving it.
- 8- Presenting the tender regarding the appointment of the External Auditors for the fiscal year 2026, appointing them and fixing their fees.
- 9- Approving the recommendation of the Board of Directors to top-up the withdrawn amount of the charitable fund allocated for the medical treatment of cases that are unable to bear the costs of the treatment. The said fund was previously approved by the company's Ordinary General Assembly in the amount of one million Qatari Riyal and authorizing the Chairman of the Board of Directors to dispose of the amount.

o **Agenda of the Extraordinary General Assembly Meeting:**

- 1- Approve the amendment of certain articles of the company's Articles of Association to comply with the Governance Code for Listed Companies issued by the Board of Directors of the Qatar Financial Markets Authority Decision No. (5) of 2025.
- 2- Approve the amendment of Article (1) of the company's Articles of Association by adding the company's name in English (Medicare Group Q.P.S.C).
- 3- Approve the Board of Directors' recommendation to amend Article (2) of the Company's Articles of Association relating to the Company's purposes by adding a new objective that allows the company to carry out, participate in or contribute to health research activities after obtaining the necessary licenses from the competent authorities.
- 4- Approve the authorization of the Chairman of the Board and/or Vice Chairman of the Board & the Managing Director, jointly or individually, to take all necessary actions to implement the resolutions of the Extraordinary General Assembly, including making the necessary amendments to the company's Articles of Association in accordance with the resolutions of the Extraordinary General Assembly, and for either of them to sign (solo signature) the amended Articles of Association of the company before the competent authorities and complete the procedures for publishing the amendments in the Official Gazette.

○ **Notes:**

- This announcement serves as a legal invitation to all shareholders to attend the meeting without the need to send special invitations by P.O. Box or any other means.
- Every shareholder has the right to attend General Assembly meetings (Ordinary and Extraordinary) and shall have a number of votes that equal to number of his shares.
- Minors and interdicted people shall be represented at the meeting by their legal representatives.
- Shareholders are kindly requested to attend and participate in the General Assembly meetings in person. However, If a shareholder is unable to attend in person, they may appoint a proxy to attend the meeting on their behalf, provided that the proxy is also a shareholder and that the proxy is specific and in writing, or is provided by a Proxy Form approved by the company which is available on the company's website. However, a shareholder may not appoint a member of the Board of Directors to attend the General Assembly meetings on their behalf.
In all cases, the number of shares held by a proxy in this capacity may not exceed 5% of the company's share capital, i.e., 14,072,050 shares (fourteen million, seventy-two thousand, and fifty shares).
- The legal quorum for holding the Ordinary General Assembly meeting is the presence of a number of shareholders representing (50%) of the company's capital at least. If the legal quorum is not met at the first meeting, the second meeting will be held with the shareholders present, regardless of the number of shares represented in the meeting.
- The legal quorum for holding the Extraordinary General Assembly meeting is the presence of a number of shareholders representing (75%) of the company's capital at least. If the legal quorum is not met at the first meeting, the second meeting shall be valid if shareholders representing (50%) of the company's capital are present. If the legal quorum is not met at the second meeting, the meeting shall be postponed to a third meeting, the date of which shall be determined later after coordination with the Companies Affairs Department at the Ministry of Commerce and Industry.
- Resolutions of the Ordinary and Extraordinary General Assembly are passed by an absolute majority of the shares represented at the meeting.
- Every shareholder has the right to actively participate in the Ordinary and Extraordinary General Assembly and participate in its deliberations. He/she has the right to discuss and pose questions regarding the items on the agenda, including questions related to the annual external audit of accounts and those related to the Company's Governance guidelines and directives. The shareholder has the right to receive answers to the extent that it does not harm the company's interests.
- The right to receive the dividends recommended by the Board of Directors and approved by the Ordinary General Assembly shall be for the owners of shares (shareholders) whose names are listed in the Shareholders' Register provided by Qatar Central Securities Depository (EDAA) at the close of trading on the day of the Ordinary General Assembly meeting that approves the distribution of dividends.
- **Shareholders can view the proposed amendments to the company's Articles of Association, Audited annual financial statements for the fiscal year ended 31/12/2025, External Auditor's reports, Annual Governance Report for the year 2025 which also includes Related Party Transactions and information on the positions and functions occupy by members of the Board of Directors and senior executive management and the jobs they occupy, by visiting the company's website www.medicare.com.qa**

○ **Clarifications regarding the procedures and mechanism for participation and voting in the meeting (virtually/electronically):**

- The registration process will begin one hour before the meeting, i.e. at 04:00 PM.
- Shareholders - or their representatives - wishing to attend the meeting are kindly requested to send their information and documents mentioned below to the following email (goraishs@ahlihospital.com) before the day of the meeting so that they can be registered on time.
 - **For individuals:** copy of proof of identity (valid ID card or passport), the shareholder's mobile number, and the shareholder number (NIN) issued by Qatar Central Securities Depository (EDAA).
 - **For companies and legal persons:** a signed and stamped letter authorizing a representative to attend the meeting, along with supporting documents, the shareholder number (NIN) issued by Qatar Central Securities Depository Company (EDAA), copy of the authorized representative's identity (valid ID card or passport) and his mobile number.
 - In the case of proxy, the shareholder number (NIN) of both the proxy and principal must be mentioned and a copy of the power of attorney or Proxy Form signed by the principal must be provided.
- During the hour preceding the meeting, a zoom registration link will be sent to the email address or mobile phone number of shareholders who have expressed their desire to attend and whose data, documents, and required information (as mentioned above) have been received by the company. Upon receiving the registration link, the shareholder must click on it to register for the meeting. After identity verification and completion of the registration process, another link will be sent to the shareholder directing him/her to the virtual meeting room on Zoom to participate in the meeting.
- Shareholders attending the meeting virtually will be able to discuss the agenda items and raise their questions during the meeting to the Board of Directors and the external auditor by submitting their questions or comments in the Chat Box available on Zoom.
- Regarding voting on meeting items, a shareholder who has an objection to an item must express their objection when voting on that item by pressing the "Raised Hand" button available on Zoom. Failure to press this button during voting on an item is considered an endorsement of the item being voted on.

For inquiries and more information, please contact the following numbers: 44898453

Abdulla bin Thani bin Abdulla Al -Thani
Chairman of Board of Directors